
现代主义外观设计，配合最新高显色性ELED发光技术，带来厨房体

验革命式升级。超质感的金属外观和当代家居设计融为一体，高显色

性光源透过大面积灯面导出，无论在任何操作平面，都可清晰呈现食

材原本色泽。非触摸式手扫开关，无级旋钮计时器，大容量聚合物锂

电池抛弃传统物理式接入，最大程度满足了厨房操作、工作照明和设

计整体化需求。

Our innovating kitchen under-cabinet light brings you a revolutionary cooking experience. With 

a full aluminum body and sleek design, it matches any kitchen style beautifully. Through an edge 

cutting ELED light guiding technology, the high CRI LED light restores the natural color back on 

the illuminated objects, gives your ingredients a fresher look and makes the dishes more 

attractive. Powered by a large lithium polymer battery, the installation is free from the trouble of 

hard wiring. Features large LCD timer and gesture control, a minimalism in the kitchen and 

pragmatism in the heart.

+
VESTA  KITCHEN UNDER CABINET LIGHT

Vesta 手扫感应橱柜灯

无级旋钮计时器

极简化需求

非触摸式手扫开关

BUILT-IN DIGITAL TIMER

MINIMALIST DESIGN

HAND WAVE GESTURE CONTROL

KITCHEN
UNDER
CABINET
LIGHT

VESTA



VESTA   KITCHEN UNDER CABINET LIGHT

Vesta 手扫感应橱柜灯
+

型号
Model

SLLC60 603x132x42mm
(L x W x H)

SMD4014
（96PCS）

4W 4000K ＞80 手扫感应/旋钮
IR Hand-Wave/Knob

尺寸
Size

功率
Power

光源
LED

色温
CCT

银色
Silver

颜色
Color

显示指数
CRI Control

控制方式

细节
FEATURES

参数
SPECIFICATION

无级旋钮，单手定时

计时/调光
TIMER/DIMMER

Built-in Digital Timer
红外手扫感应

感应
SENSOR

Hand-Wave Gesture Control

无线
WIRELESS

易安装，免走线
Easy Installation, Wireless

材质

铝合金型材，高强度聚酯塑胶

MATERIAL

Aluminium & Polycarbonate

4000K



最新光学科技和工业设计的结合，超高显色光源与ELED导光技术，让

衣物本色真实还原。人体与环境光源的自动感应开关，即刻享受人工智

能给家居带来的全新体验。流线设计全铝合金灯身以及多种安装方式配

合，简单、大方、牢固。可吸附式聚合物锂电池，脱离传统走线式布

局，使得“Venus”可在玄关，浴室，走廊，衣柜，储物柜等多个地方灵

活运用。无论昼夜，总有一束光懂你的生活。

Using the latest ELED technology, the Venus LED light makes the color in your wardrobe vibrant again. 

The light from the high CRI panel reflects the real colors on the textile, you now can see the exact what 

the designers saw. Upgraded two sensor mode, a cooperation between the Motion and Light sensor 

takes away manual configuration, home automation has never been this approachable. Features a 

modern design and extremely thin profile, the Venus is perfect for the wardrobe, closet, hallway, 

bedroom. The detachable battery module and multiple installation options also makes it ultra-durable 

and free from the hassle of hard wiring. No matter where and when, a piece of sunshine is always with 

you. 

+
VENUS   MOTION SENSOR LED LIGHT

Venus 智能感应灯

最新光学科技与工业设计结合

极简流体视觉设计

人体与环境光源全自动感应

超高显色光源与ELED导光技术

多种安装方式

FUTURE
CREATIVE

SMART

VENUS



VENUS   MOTION SENSOR LED LIGHT 

Venus 智能感应灯+

细节
FEATURES

参数
SPECIFICATION

易安装，免走线

无线
WIRELESS

Easy Installation , Wireless
光强感应+人体感应/触摸

感应
SENSOR

Motion & Light Dual Sensor

材质

铝合金型材，高强度聚酯塑胶 

MATERIAL

Aluminium & Polycarbonate

电池
BATTERY

分体充电
Detachable

3500K 5000K

型号
Model

SLLY52

520x41.6x10.5mm

SLLY52
＞90

SLLY40

SLLY40
401.7x41.5x10.5mm

尺寸
Size

2W
银/黑

Silver/Black

功率
Power

颜色
Color

SMD4014
（48 PCS）

光源
LED

3500K

5000K

3500K

5000K

色温
CCT

显示指数
CRI

感应开关

光强感应+人体感应/触摸（触
碰开或关，长按调整亮度）
Motion & light dual Sensor, 

Touch for On/Off/Brightness

Ajustment

Control



超高显色指数光源与ELED导光技术的结合，加上人体与环境光源的自

动感应开关，让您享受到人工智能家居带来的便捷与舒适。流线设计全

铝合金灯身，简单又大方。脱离传统走线式布局，便捷的安装方式，使

得 “Flora”可在玄关，浴室，走廊，衣柜，储物柜等多个地方使用。无

论多晚，总有一盏灯在等候着您回家。

Meeting the latest trend in the home lighting. A fusion of home automation and leading industrial 

design, the Flora motion sensor light is compact, bright and multipurpose. Empowered by the 

innovating dual sensor technology, Flora operates only when human motion is detected in a dark 

environment. Eleven inches in length makes it perfect for smaller spaces such like drawers, cabinets 

and display shelves. The light from ELED panel is softer and anti-glare while still maintains a high 

brightness and large coverage. It is small in size but big in splendor.

+
FLORA  MOTION SENSOR LED LIGHT

FLORA

Flora 智能感应灯

LIG
H

T

FUTURE
CREATIVE

SMART

最新光学科技与工业设计结合

极简流体视觉设计

人体与环境光源全自动感应

超高显色光源与ELED导光技术

多种安装方式



FLORA   MOTION NIGHT SENSOR LED LIGHT

Flora 智能感应灯+

细节
FEATURES

参数
SPECIFICATION

聚合物锂电池

电池
BATTERY

Lithium Polymer Battery ( 900mAh )
光强感应+人体感应/触摸

感应
SENSOR

Motion & Light Dual Sensor

材质

铝合金型材，高强度聚酯塑胶 

MATERIAL

Aluminium & Polycarbonate

光源
LIGHT SOURCE

ELED高光效输出
CRI( Ra ) > 80

型号
Model

SLLY30 银色
Silver 1W SMD 4014

(52 PCS)
＞80

光强感应+人体感应/触摸（触碰开或关，
长按调整亮度）
Motion & Light Dual Sensor, Touch for 
On/Off/Brightness Ajustment

300.4x39.6x10.1mm
（L x W x H)

尺寸
Size

功率
Power

颜色
Color

光源
LED

3500K
5000K

色温
CCT

显示指数
CRI

感应开关
Control

3500K 5000K


	橱柜灯-5（中性）
	衣柜灯（中性）
	镜柜灯（中性）



